



敬啟者：本園現有下列 7 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

(一) 6 月 30 日(星期四)舉行親子旅行，請已報名參加之家庭注意：

時 間： 上午 8:45 分集合，9:15 分出發【逾時不候】  
集合及解散地點： 本園  
服 飾： 學生-穿著整齊夏季運動服，家長-穿著輕便服飾  
備 註： 1.凡參加者必須通過第三階段的「疫苗通行證」，出席者當日  
必須量度體溫及進行快速抗原檢測，並把結果拍照存放在  
手機內以方便檢查，本園學生亦需把結果填報在 EVI family  
之健康申報中。  
2.參加者進入校園及上車前，必須使用有關流動應用程式掃  
描「安心出行」二維碼及填寫健康申報表。

(二) 7 月份之學費，請家長於十號前放入學生繳費袋交校務處收。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。

(三) 每天上課前為子女量度體溫及進行快速抗原檢測，並填寫由本校提供的「量度體溫及快速抗原檢測記錄表」，並請家長簽署作實後由學生帶回學校，同時亦需把結果填報在 EVI family 之健康申報中。家長需時刻留意子女的健康狀況，如出現病徵，尤其發燒，切勿上學，並立即求醫。

(四) 7 月 1 日(星期五)為香港特別行政區成立日假期，本園放假一天。

(五) 2021-22 年度親子閱讀獎勵計劃已於 6 月底完結，請家長協助子女完成「閱讀記錄冊」，並於 7 月 6 日(星期三)前交回校。

(六) 7 月 7 日(星期四) 安排賽馬會幼兒健齒計劃，屆時牙科醫生到校為同意參加此項計劃之學生進行口腔檢查。

(七) 7 月 19 日(星期二) 安排資深幼兒工作者到校為 K3 學生舉行「小一適應」講座。

(八) 本園現定於 2022 年 8 月 11 日(星期四)假座仁愛堂劉皇發夫人小學禮堂舉行第 42 屆畢業典禮，有關典禮安排及細節，將於稍後派發通告通知家長。

此 致  
貴 家 長 台 鑒

二 零 二 二 年 六 月 廿 九 日



Notice concerning July

29/06/2022

- 1) According to the school plan, 30<sup>th</sup> June, 2022 (Thursday) is the school picnic, the families who have already participated, please note:
  - (1) Time: 8:45a.m (Gather) ,9:15 a.m.(Set off)
  - (2) Gather and dismiss place: Kindergarten
  - (3) Clothes: Students must wear the summer sports uniform and sports shoes.  
Parents wear casual clothing.

\*Participants need to measure the temperature, do the RAT test and scan the “leave home safe” apps before enter campus and travelling bus.
- 2) Tuition fees for the month of July shall be paid before 10<sup>th</sup> of the month. Please come to school office for payment or put it into the notice bag. For students who take the school bus, parents could put the school bus bag into the notice bag.
- 3) Measure your children temperature and Rapid Antigen Test every day. Fill in and sign the record form. And then put the result in EVI family Health Declaration.If you or your children are sick, do not attend to school and visit the doctor immediately.
- 4) According to the school calendar, 1<sup>st</sup> July, 2022 (Friday) shall be theHong Kong Special Administrative Region Establishment Day holiday.
- 5) Original plan Jockey Club Children Oral Health Project will be held on 7<sup>th</sup> July, 2022(Thursday).
- 6) Parents-Child Reading Reward Programme finished at the end of June.Please return the completed “**Read record book**” to the class teacher by 6<sup>th</sup>July,2022 (Wednesday).
- 7) The lecture of “Primary One Adaptation” is for K3 students will be held on 19<sup>th</sup> July, 2022 (Tuesday).
- 8) The 42<sup>nd</sup> Graduation Ceremony will be held on 11<sup>th</sup> August, 2022 (Thursday) in the Yan Oi Tong Madam Lau Wong Fat Primary School hall. Parents will be notified about the arrangement of the ceremony later.